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Nawoord Nazorgonderzoek Onderwijshuisvesting  
 

 

Wij danken het college van burgemeester en wethouders voor zijn constructieve reactie op het rapport. 

Zoals het college terecht opmerkt heeft het eindrapport merendeels een positieve strekking. Resumerend 

kan worden gezegd dat de gemeente Hilversum de administratieve beheersing en de informatievoorziening 

aan de raad op het gebied van onderwijshuisvesting, sterk heeft verbeterd. Er ligt nu een goede basis, op 

grond waarvan een verdere professionalisering mogelijk is. De rekenkamer is dan ook verheugd over het 

voornemen van het college om de aanbevelingen van de rekenkamer over te nemen en te betrekken bij de 

verdere verbetering van de processen in de onderwijshuisvesting in Hilversum en een goede 

informatievoorziening aan de raad.  

 

Graag bedanken wij iedereen die aan het onderzoek heeft meegewerkt. Ook de rekenkamer heeft deze 

samenwerking als prettig en constructief ervaren.  

 

Namens de Rekenkamer Hilversum, 

 

 

dr. Vivien van Geen 

voorzitter 

 

 


